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Przewodni czący Rady Miasta

Maciej Gramatyka

Na podstawie paragrafu 12 ust.3 Regulaminu Obrad Rady Miasta zgłaszam interpelację w sprawie:

Wyjazdu dzieci na kolonie do Bułgarii w SP nr 5 i Gimnazjum nr 2.

1. Z udzielonej odpowiedzi na interpelację wynika, ze Dyrekcja szkoły złożyła stosowne

zamówienie na organizację usług turystycznych do konkretnej firmy. Przy wyboze
operatora turystycznego placówka musiała wybrać jakieś kryteria kwalifikacji, więc dlaczego

dyrekcja szkoły jako jedyne kryterium przyjęła fakt rekomendacji firmy pzez Związek

Nauczycielstwa Polskiego? Przecież jest to organizacja związkowa zzeszaląca
nauczycieli, która nie zajmuje się organizacją usług turystycznych, nie posiada

doświadczenia w tej branzy, nie świadczy żadnych usług komercyjnych związanych z
organizacją imprez turystycznych, nie jest wpisana do Rejestru Organizatorów i

Pośredników Turystycznych. Bardzo dziwna to praktyka ze strony dyrekcji szkoły, jeśli

jedynym kryterium jest rekomendacja udzielona przez związek zawodowy nauczycieli, bo

za taką nalezy uznać zasięgnięcie informacji w związku zawodowym. W związku z
powyższym proszę o przedstawienie dokumentów uzyskanych od związku zawodowego z
rekomendacją dla wyboru firmy Atllas s.r.o. Senovazni NAM z Pragi na organizację

wypoczynku dla dzieci i młodzieży w SP nr 5 i Gimnażlum nr 2.

2. Do kogo należało konto na które wpłacono środki zebrane od rodziców w sekretariacie

szkoły? Jaką kwotę środków zebrano? Czy wszyscy rodzice otrzymali pokwitowanie wpłaty

środków na organizację kolonii dla dzieci? Otrzymana odpowiedź na popzednią

interpelację w tym zakresie jest nieprecyzyjna.

3. Czy dyrekcja przyjmując wpłaty w sekretariacie szkoły dokumentuje ten fakt w stosownej

. dwidencji? Czy szkoła przyjmuje środki finansowe od dzieci i rodziców bez stosownej

ewidencji dochodów? Czy szkoła każdą wpłatę ewidencjonuje dowodem wpłaty? Z
informacji prasowych wynika, że rodzice wpłacali środki bez otrzymania zadnego

pokwitowania, dopiero jak się upominali o potwierdzenie wpłaty to taki dokument był

, 
wystawiany. W jaki sposób była prowadzona ewidencja środków otzymywanych od

rodziców na poczet wyjazdu na kolonie?

4. W jaki sposób szkoła dokonała wezwania dla firmy wybranej przez szkołę do zwrotu

środków (proszę o przedstawienie kopii pism, stosownych wezwań)?

5. Z informacji zawartych na stronie szkoły wynika, ze to szkoła była organizatorem kolonii. A

operatora usług turystycznych wyłoniła na podstawie opinii związku zawodowego. W
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związku z PowVŻszYm proszę o wyjaśnienie dlaczego szkoła nie powiadomiła w terminie
Kuratorium OŚwiaty owyjeździe (przeciez to nalezało do obowiązkow szkoły)?

6. Jakie wYjazdY szkoła zleciła przedmiotowej firmie w pzeszłości? proszę o pzedstawienie
całoŚci dokumentacji tej sprawie (umowy, sposób wg którego firma została wybrana,
koszty wyjazdu, fakt zgłoszenia wycieczki do kuratorium).

7. Proszę o przedstawienie dokumentacji potwierdząącą fakt uzyskania dotacji unijnej przez
przedmiotową firmę?

8. Proszę o przedstawienie kopii umowy podpisanej z wybraną firmą. Szkoła musi posiadać
koPię takiej umowy i o taką kopię wnioskuję, z uwagi na wazny interes społeczny
mieszkańców miasta Tychy. Postępowanie prowadzone przez Prokuraturę Rejonową w
TYchach w tej sPrawie nie zwalnia dyrektorki szkoły z faktu posiadania kopii pzedmiotowej
umowY. DYrektorka szkoły zbliżej nieznanych pzyczyn odmawia udostępnienia umowy do
wglądu rodzicom, nie ma podstaw do takiego postępowania. Umowa jest dokumentem
jawnym.

9. Z wYwiadu udzielonego pżez Panią Dyrektorkę Gabrielę Marczuk jednej z gazet (Dziennik
Zachodni) wynika, ze dyrektorka sprawdziła jedynie czy firma która zaproponowała wyjazd
w ogóle istnieje. JeŚli na tym polega weryfikacja pzez dyrektorkę Gabrielę Marczuk
komPetencji firmy która ma zorganizować wakacyjny wypoczynek dla dzieci to jako radny
jestem Pełen obaw o inne aspekty działalności dyrekcji szkoły. W związku z pov,tyższym
proszę o udzielenie informacji:

a) CzY MZO w TYchach kontrolował działalności szkoły od momentu objęcia stanowiska dyrektora
przez Panią Gabrielę Marczuk?

b) CzY WYdział Kontroli UM Tychy prowadził w szkole kontrolę zarządczą od momentu objęcia
stanowiska dyrektora przez Panią Gabrielę Marczuk?
Jeśli były prowadzone w/w kontrole to proszę o przedstawienie ich wyników.
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